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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Mikor lesz a 42-es főút Püspökladány — Ártánd között négysávos?" címmel, a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár Csaba közlekedési, hírközlés i
és energiaügyi miniszterhez. Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr !

Köztudomású tény, hogy hazánk egyik legforgalmasabb útvonala a Hegyeshalomtól Ártándi g
vezető 1-es, 4-es, és 42-es út . Már 2003-ban azzal a kérdéssel fordultam az Ön egyi k
miniszter elődjéhez, Csillag Istvánhoz, hogy mikorra várható a 42 . sz. út gyorsforgalmivá
történő fejlesztése? Akkor az alábbi választ kaptam, idézem :

„Az ISPA program keretében tervezett beruházásoknál szerepel a 42 . sz. főút (Püspökladány-
Biharkeresztes) és a 47. sz. főút (Debrecen-Berettyóújfalu) burkolat megerősítése 2005-2006 .
évi megvalósítással . A 42. sz . főúton tervezett rehabilitációs munkák mintegy 55 km hosszo n
valósulnak meg . A tervezési munkák a főút vonatkozásában még az idei évben megkezdődnek
A megépítés 2005-2006-ban várható . A program keretében sor kerül burkolatszélesítésre ,
csomópontok korszerűsítésére, forgalomcsillapító szigetek létesítésére, kerékpárút építésére .”

Tisztelt Miniszter Úr! Azóta öt év eltelt és választókörzetemben az utak állapota még mindig
sok kívánnivalót hagy maga után . Mint nemrégiben hivatalba lépett minisztert kérdeze m
Öntő l :

Mikor lesz a 42-es főút Püspökladány — Ártánd között négysávos? Szerepel-e a
minisztérium rövid vagy középtávú tervei között a 42 . sz. főút fejlesztése, felújítása ?

Várom megtisztel ő válaszát.

Dr. Vitányi István
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Budapest, 2008 . december 19 .


	page 1

